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F^depaeió ñgpÍGola Catalana 
La reunió del passat mes de Janer va sor presidida per el president de la 

Cambra Agrícola del Empordá, Sr. Puig, en ausencia del president Sr. Soler y 
March. 

Llegida 1' acta pe '1 secretari Sr. Dachs, se va donar compte d' una comunicacio 
del Sr. Creus relativa al projecte de Sindicats Agrícols, aprovat pe '1 Senat: ab tal 
motiu se feu conversa llarga sobre tan important assumpto, prenenthi part els 
senyors Maspons, Alvarez, Valero, Rosy altres, acordantse felicitar alSr. marqués 
de Camps per la lloable campanya que ha realisat al Senat en la qüestíó del pro
jecte de Sindicats, y fer de manera que tal projecte no quedi olvidat com tants 
altres. 

,E1 Sr. Pons tractá del projecte de la Diputació de Barcelona referent á la re-
baixa del cupo de consúms del vi: el diputat provincial Sr. Alvarez dona explica-
cións sobre '1 particular, que mereixeren 1' aprobado deis reunits. 

D' una altra importantíssima qüestió se va parlar: de la denuncia deltractat ab 
la República Helvética. Els Srs. Girona, marqués de Camps, Fontanals, Alvarez, 
Valero, Fortuny, Mata, Tobella, Vilá y altres, varen posar de relien la trascen
dencia que pera 1' agricultura en general y especialment pera la vinicultura cata
lana y de las regións de Llevant, tenía la reforma del conveni ab Suissa, donchs 
que estém abocats al periil de que Italia ens preogui el considerable mercat de vins 
á Suissa, que portaría en realitat la miseria á molías regións. Aixó sense comptar 
que la denuncia del tractat de Suissa involucra la denuncia deis demés tractats, ab 
lo que pot quedarse Espanya sense relaeións comerciáis ab 1' extranger. 

El plasso pera evitar aquest gravíssim periil es ben curt, donchs no passa del 
agost vinent. 

Per aixó, aprecia tothom la necessitat de prestar mes gran atenció á un as
sumpto de tan vital interés. 

Se va acordar cridar 1' atenció del Govern en una qüestió tant trascendental, y 
d' aquí la munió de telegramas que se li han dirigit. 

^ • * * 
Molt important va ser la reunió del mes preseut. Hi havia molta concurrencia, 

y entre altres, els Srs. Dachs, Torras, Eos y Maspóns, de la nostra Corporació. 
Se va tractar deis assumptos següents: 
El tractat ab Suissa.—El Sr. Soler va fer notar la unanimitat ab que las Socie-

íats federadas s' han dirigit al Govern, fent yeure '1 conflicte que amenassava á la 
viticultura de resultas de la denuncia del tractat ab Suissa. 

El Govern—digué '1 Sr. Soler—prou ha contestat á tants requeriments, dient 
que 'Is volía atendré, pero aquell Govern ja ha caigut. Aquesta inestabilitat fa que 
la costra acció no pugui ser eíicás; importa, per lo tant,, que enrobustím els nostres 
organismos y que fem present ais governs que no podém continuar mes ab tantas 
interinitats. 
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